
Здравейте,  

 

искам да изкажа надежда, че приемът в яслите ще се улесни след предложените 

изменения. 

 

Аз мисля, че е редно дете, което има по-голям брат или сестра в същото заведение, да 

има предимство при прием. Аз като майка на две деца с разлика 3 години смятам, че ще 

е голямо улеснение за родителите, а и за децата. 

Също искам да отбележа липсата на ясли в район Витоша, където приемът на деца, 

дори с работещи родители и постоянен адрес в района, е изключително затруднен. 

 

Още веднъж, надявам се тези промени да помогнат. 

 

Хубав ден, 

Маргарита Папанова 

 


